
Zarząd Powiatu 

Stalowowolskiego 

OZK.0022.23.4.2020  

Protokół Nr 82/2020  

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

które odbyło się w dniu 18 czerwca 2020 roku 

w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli 

Rozpoczęcie obrad o godz. 11:00 zakończenie o godz. 12:01 

W posiedzeniu udział wzięli: 

- Starosta Janusz Zarzeczny 

- Wicestarosta Mariusz Sołtys 

- Członkowie Zarządu: Andrzej Gargaś i Alfred Rzegocki  

Osoby z głosem doradczym: 

- Sekretarz Powiatu Helena Krasoń 

- Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa 

Osoby zaproszone: 

- Dyrektor PCPR w Stalowej Woli Tomasz Brymora (w zastępstwie w posiedzeniu udział wzięła 

pracowniczka Działu Rehabilitacji PCPR w Stalowej Woli Janina Czech) 

- Dyrektor PUP w Stalowej Woli Zofia Zielińska-Nędzyńska 

- Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach 

- Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik (w zastępstwie w posiedzeniu udział wzięła Inspektor ds. 

Oświaty Marta Lebioda)  

- Naczelnik Wydziału OŚiL Witold Tutak  

- Prezes PKS w Stalowej Woli S.A. Tadeusz Bąk 

Proponowany porządek obrad:  

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  



3. Pismo Kierownika Warsztatu Terapii Zajęciowej przy Stowarzyszeniu „Nadzieja” 

w Stalowej Woli w sprawie wyrażenia zgody na zakup dodatkowego 

wyposażenia na łączną kwotę około 3 850,00 złotych brutto.  

4. Informacja na temat realizacji przez Powiatowy Urząd Pracy w Stalowej Woli 

zadań wspierających przedsiębiorców w związku  z wystąpieniem COVID – 19 

(tarcza antykryzysowa).  

5. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na 

wystąpienie p.o. Dyrektora Domu Dziecka  w Stalowej Woli do Prezydenta Miasta 

Stalowej Woli z wnioskiem o wydanie zezwolenia na usunięcie drzew z działki 

będącej własnością Powiatu Stalowowolskiego.  

6. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na 

oddanie w najem auli oraz sali lekcyjnej w Zespole Szkół Nr 1 w Stalowej Woli. 

7. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na 

oddanie w najem sal lekcyjnych w Zespole Szkół Nr 1 w Stalowej Woli.  

8. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na 

oddanie w najem sal lekcyjnych w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Stalowej 

Woli.  

9. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu 

Uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmiany Uchwały 

Nr VII/54/2019 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 29 kwietnia 2019 r. w 

sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych oraz szkół 

specjalnych prowadzonych przez Powiat Stalowowolski, z uwzględnieniem szkół 

ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę na obszarze Powiatu 

Stalowowolskiego prowadzonych przez inne organy prowadzące od dnia 

1 września 2019 r., po pozytywnym zaopiniowaniu przez Podkarpackiego 

Kuratora Oświaty.  

10. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyznania pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na 

dofinansowanie kosztów inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem i 

unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest.  

11. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyznania pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na 

dofinansowanie kosztów inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem i 

unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest.  

12. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyznania pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na 



dofinansowanie kosztów inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem i 

unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest.  

13. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie 

powiatu stalowowolskiego na 2020 rok.  

14. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu 

uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie powiatu 

stalowowolskiego na 2020 rok.  

15. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu 

uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2020 – 2033.  

16. Wniosek Zarządu PKS w Stalowej Woli S. A. o poręczenie wymagane jako 

zabezpieczenie spłaty przedłużanego kredytu obrotowego na rachunku bieżącym 

w wysokości 500 tys. zł, który Spółka zamierza przedłużyć na okres 1 roku (tj. od 

dnia 01.09.2020 r. do dnia 30.09.2021 r.).  

17. Wniosek Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli o środki finansowe na 

zakup doposażenia stanowisk egzaminacyjnych.  

18. Wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu o wprowadzenie do porządku 

obrad XVII Sesji Rady Powiatu planowanej na dzień 25 czerwca 2020 roku 

punktów: 

1. Projekt Uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie 

powiatu stalowowolskiego na 2020 rok.  

2. Projekt Uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2020 – 

2033.  

19. Przyjęcie protokołu 81/2020 z dnia 04 czerwca 2020 roku.  

20. Wolne wnioski.  

21. Zamknięcie posiedzenia.  

Ad. 1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Starosta Janusz Zarzeczny otworzył 82. posiedzenie Zarządu Powiatu. Następnie na podstawie 

listy obecności stwierdził prawomocność obrad.  

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad.  

Sekretarz Powiatu Helena Krasoń zwróciła się do Starosty Janusza Zarzecznego z wnioskiem o 

wprowadzenie do  Porządku Obrad 82. Posiedzenia Zarządu Powiatu Stalowowolskiego punktu o 

brzmieniu: Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie upoważnienia Dyrektora 



Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli do reprezentowania Zarządu Powiatu 

Stalowowolskiego w zakresie wystąpienia do Ministerstwa Cyfryzacji z wnioskiem dotyczącym 

zwolnienia zarządcy drogi z obowiązku budowy kanału technologicznego w ramach przebudowy 

drogi powiatowej nr 1033R Bojanów-Spie w m. Bojanów oraz punktu o brzmieniu: Uchwała 

Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie upoważnienia Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych 

w Stalowej Woli do reprezentowania Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w zakresie wystąpienia do 

Ministerstwa Cyfryzacji z wnioskiem dotyczącym zwolnienia zarządcy drogi z obowiązku budowy 

kanału technologicznego w ramach przebudowy drogi powiatowej nr 1022R Spokojna-Jastkowice w 

zakresie budowy chodnika w m. Krzaki.  

Następnie Pan Starosta zarządził głosowanie nad wprowadzeniem punktu o brzmieniu: Uchwała 

Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie upoważnienia Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych 

w Stalowej Woli do reprezentowania Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w zakresie wystąpienia do 

Ministerstwa Cyfryzacji z wnioskiem dotyczącym zwolnienia zarządcy drogi z obowiązku budowy 

kanału technologicznego w ramach przebudowy drogi powiatowej nr 1033R Bojanów-Spie w m. 

Bojanów do Porządku Obrad 82. Posiedzenia Zarządu Powiatu Stalowowolskiego. Głosy: za – 4, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

W następnej kolejności Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad wprowadzeniem 

punktu o brzmieniu: Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie upoważnienia 

Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli do reprezentowania Zarządu Powiatu 

Stalowowolskiego w zakresie wystąpienia do Ministerstwa Cyfryzacji z wnioskiem dotyczącym 

zwolnienia zarządcy drogi z obowiązku budowy kanału technologicznego w ramach przebudowy 

drogi powiatowej nr 1022R Spokojna-Jastkowice w zakresie budowy chodnika w m. Krzaki  do 

Porządku Obrad 82. Posiedzenia Zarządu Powiatu Stalowowolskiego. Głosy: za – 4, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął decyzję o wprowadzeniu do Porządku Obrad 82. Posiedzenia 

Zarządu Powiatu Stalowowolskiego punktu o brzmieniu Uchwała Zarządu Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie upoważnienia Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli 

do reprezentowania Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w zakresie wystąpienia do Ministerstwa 

Cyfryzacji z wnioskiem dotyczącym zwolnienia zarządcy drogi z obowiązku budowy kanału 

technologicznego w ramach przebudowy drogi powiatowej nr 1033R Bojanów-Spie w m. Bojanów 

pod numerem 17. oraz punktu o brzmieniu Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

upoważnienia Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli do reprezentowania Zarządu 

Powiatu Stalowowolskiego w zakresie wystąpienia do Ministerstwa Cyfryzacji z wnioskiem 

dotyczącym zwolnienia zarządcy drogi z obowiązku budowy kanału technologicznego w ramach 

przebudowy drogi powiatowej nr 1022R Spokojna-Jastkowice w zakresie budowy chodnika w m. 



Krzaki pod numerem 18. Numeracja kolejnych punktów Porządku 82. Posiedzenia Zarządu Powiatu 

Stalowowolskiego została przesunięta o dwa numery wzwyż.  

Ad. 3. Pismo Kierownika Warsztatu Terapii Zajęciowej przy Stowarzyszeniu „Nadzieja” w 

Stalowej Woli w sprawie wyrażenia zgody na zakup dodatkowego wyposażenia na łączną 

kwotę około 3 850,00 złotych brutto.  

Pracowniczka Działu Rehabilitacji PCPR w Stalowej Woli Janina Czech poinformowała, że 

Warsztat Terapii Zajęciowej przy Stowarzyszeniu „Nadzieja” w Stalowej Woli zwrócił się do PCPR 

w Stalowej Woli z pismem z prośbą o wyrażenie zgody na zakup dodatkowego wyposażenia na 

łączną kwotę około 3 850,00 złotych brutto. Dodała, że kwota ta została zaplanowana w 

preliminarzu (planie wydatków) a powyższa prośba kwalifikuje się do pozytywnego rozpatrzenia. 

Następnie Pani Janina Czech poprosiła Zarząd Powiatu Stalowowolskiego o wyrażenie zgody na 

zakup przez Warsztat Terapii Zajęciowej przy Stowarzyszeniu „Nadzieja” w Stalowej Woli 

dodatkowego wyposażenia na łączną kwotę około 3 850,00 złotych brutto. Starosta Janusz 

Zarzeczny zarządził głosowanie za wyrażeniem zgody na zakup przez Warsztat Terapii Zajęciowej 

przy Stowarzyszeniu „Nadzieja” w Stalowej Woli dodatkowego wyposażenia na łączną kwotę 

około 3 850,00 złotych brutto. Głosy:  za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył Pismo Kierownika Warsztatu Terapii Zajęciowej przy 

Stowarzyszeniu „Nadzieja” w Stalowej Woli w sprawie wyrażenia zgody na zakup dodatkowego 

wyposażenia na łączną kwotę około 3 850,00 złotych brutto i wyraził zgodę na zakup przez 

Warsztat Terapii Zajęciowej przy Stowarzyszeniu „Nadzieja” w Stalowej Woli dodatkowego 

wyposażenia na powyższą kwotę.  

Ad. 4. Informacja na temat realizacji przez Powiatowy Urząd Pracy w Stalowej Woli zadań 

wspierających przedsiębiorców w związku  z wystąpieniem COVID – 19 (tarcza 

antykryzysowa).  

Starosta Janusz Zarzeczny poprosił Dyrektor PUP w Stalowej Woli Zofię Zielińską-Nędzyńską o 

zabranie głosu na temat Informacji na temat realizacji przez Powiatowy Urząd Pracy w Stalowej 

Woli zadań wspierających przedsiębiorców w związku  z wystąpieniem COVID – 19 (tarcza 

antykryzysowa). Pani Dyrektor Zofia Zielińska-Nędzyńska omówiła Informację na temat realizacji 

przez Powiatowy Urząd Pracy w Stalowej Woli zadań wspierających przedsiębiorców w związku  

z wystąpieniem COVID – 19 (tarcza antykryzysowa). Zwróciła uwagę, że do dnia 17 czerwca 2020 

roku wysokość przyznanego przez PUP w Stalowej Woli w ramach realizacji zadań wspierających 

przedsiębiorców w związku  z wystąpieniem COVID – 19  dofinansowania wyniosła ponad 30 

milionów złotych. Dodała, że duża skala realizowanych zadań wspierających przedsiębiorców w 

związku z wystąpieniem COVID – 19 spowodowała potrzebę doraźnego przeorganizowania pracy                



PUP w Stalowej Woli. Następnie poinformowała, że przez okres dwóch i pół miesiąca pracownicy 

PUP w Stalowej Woli wykonywali głównie czynności związane z obsługą składanych wniosków o 

wsparcie oraz prowadzeniem rejestracji osób bezrobotnych. Pani Dyrektor dodała, że pod koniec 

maja bieżącego roku pracownicy PUP w Stalowej Woli zaczęli z powrotem realizować statutowe 

zadania urzędu związane z aktywizacją osób bezrobotnych oraz ogłosili nabór wniosków o 

dotacje i nabory wniosków stażowych. Poinformowała również, że bezpośredni kontakt z PUP w 

Stalowej Woli jest już możliwy. Następnie oznajmiła, że pracownicy kierowanego przez nią urzędu 

musieli włożyć dużo pracy w realizację zadań wspierających przedsiębiorców w związku  z 

wystąpieniem COVID – 19. Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa zapytała, ilu pracowników PUP w 

Stalowej Woli jest zaangażowanych w realizację zadań wspierających przedsiębiorców w związku  

z wystąpieniem COVID – 19? Dyrektor PUP w Stalowej Woli Zofia Zielińska-Nędzyńska 

odpowiedziała, że pracownicy kierowanego przez nią urzędu są podzieleni na zespoły 

obsługujące poszczególne rodzaje wniosków o wsparcie. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał Panią 

Dyrektor Zofię Zielińską-Nędzyńską, czy mimo natłoku obowiązków pracownicy kierowanego 

przez nią urzędu radzą sobie z ich wykonywaniem? Dyrektor PUP w Stalowej Woli odpowiedziała, 

że pracownicy kierowanego przez nią urzędu obsługują wpływające wnioski na bieżąco. Dodała, 

że problematyczne jest to, iż mało który z wpływających wniosków jest kompletny. Starosta 

Janusz Zarzeczny podziękował Pani Dyrektor Zofii Zielińskiej-Nędzyńskiej za omówienie 

Informacji na temat realizacji przez Powiatowy Urząd Pracy w Stalowej Woli zadań wspierających 

przedsiębiorców w związku  z wystąpieniem COVID – 19 (tarcza antykryzysowa) oraz wyraził 

chęć, aby Pani Dyrektor podczas Sesji Rady Powiatu Stalowowolskiego opowiedziała o  

działaniach pracowników PUP w Stalowej Woli związanych z realizacją przez ten urząd zadań 

wspierających przedsiębiorców w związku  z wystąpieniem COVID – 19.  

Zarząd Powiatu zapoznał się z Informacją na temat realizacji przez Powiatowy Urząd Pracy w 

Stalowej Woli zadań wspierających przedsiębiorców w związku  z wystąpieniem COVID – 19 (tarcza 

antykryzysowa).  

Ad. 5. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na 

wystąpienie p.o. Dyrektora Domu Dziecka  w Stalowej Woli do Prezydenta Miasta Stalowej 

Woli z wnioskiem o wydanie zezwolenia na usunięcie drzew z działki będącej własnością 

Powiatu Stalowowolskiego.  

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach poinformowała, że na działce o nr ewid. 153, obręb 0003 - 

Centrum, położonej w Stalowej Woli przy ul. Podleśnej 6, stanowiącej własność Powiatu 

Stalowowolskiego znajduje się 8 drzew –  4 szt. klonu, 1 szt. topoli, 2 szt. rabini akacjowej i 1 szt. 

brzozy, które są w złym stanie, a niektóre (brzoza) wchodzą w kolizję z budynkiem. Dodała, że 

drzewa te są częściowo suche, zamierające, mają pochylone pnie co zagraża bezpieczeństwu 



zarówno dzieci jak i opiekunów Domu Dziecka. Następnie poprosiła Zarząd Powiatu 

Stalowowolskiego o wyrażenie zgody na wystąpienie p.o. Dyrektora Domu Dziecka w Stalowej 

Woli do Prezydenta Miasta Stalowej Woli z wnioskiem o wydanie zezwolenia na usunięcie wyżej 

wymienionych drzew. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 82/527/2020 w sprawie wyrażenia zgody na wystąpienie p.o. 

Dyrektora Domu Dziecka  w Stalowej Woli do Prezydenta Miasta Stalowej Woli z wnioskiem 

o wydanie zezwolenia na usunięcie drzew z działki będącej własnością Powiatu Stalowowolskiego.  

Ad. 6. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 

w najem auli oraz sali lekcyjnej w Zespole Szkół Nr 1 w Stalowej Woli.  

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach poinformowała, że tak jak co roku Spółdzielnia 

Mieszkaniowa, ul. Okulickiego 32, 37-450 Stalowa Wola, chciałaby wynająć pomieszczenie w auli 

oraz sali lekcyjnej w Zespole Szkół Nr 1 w Stalowej Woli (ul. Hutnicza 17) na jeden dzień, w celu 

przeprowadzenia obrad walnego zgromadzenia Spółdzielni Mieszkaniowej. Dodała, że w 

bieżącym roku Spółdzielnia Mieszkaniowa chciałaby wynająć pomieszczenie w auli oraz sali 

lekcyjnej w Zespole Szkół Nr 1 w Stalowej Woli w dniu 18.07.2020 r. a liczba godzin najmu 

określona zostanie na podstawie oświadczenia najemcy złożonego wynajmującemu po 

zakończeniu zebrania. Ponadto poinformowała, że odpłatność została ustalona w wysokości 

60,00 zł netto/godz.. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 82/528/2020 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem 

auli oraz sali lekcyjnej w Zespole Szkół Nr 1 w Stalowej Woli.  

Ad. 7. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 

w najem sal lekcyjnych w Zespole Szkół Nr 1 w Stalowej Woli.  

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach poinformowała, że Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 w Stalowej 

Woli zwróciła się z wnioskiem do Zarządu Powiatu o wyrażenie zgody na oddanie w najem 

dziewięciu sal lekcyjnych w okresie od 19.06.2020 r. do 28.06.2020 r. w systemie weekendowym 

dla Okręgowej Komisji Egzaminacyjnej, os. Szkolne 37, 31-978 Kraków w celu zorganizowania 

Ośrodka Koordynacji Oceniania w ramach którego zespoły egzaminatorów oceniać będą prace 

maturalne z języka polskiego. Dodała, że odpłatność za najem miałaby wynosić 1 463,41zł netto 

(1 800 zł brutto) za cały okres najmu. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 

4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 82/529/2020 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem 

sal lekcyjnych w Zespole Szkół Nr 1 w Stalowej Woli.  



Ad. 8. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 

w najem sal lekcyjnych w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli.  

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach poinformowała, że Dyrektor Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących w Stalowej Woli zwrócił się z wnioskiem do Zarządu Powiatu o wyrażenie 

zgody na oddanie w najem trzech sal lekcyjnych dla Okręgowej Komisji Egzaminacyjnej, os. 

Szkolne 37, 31-978 Kraków w celu zorganizowania Ośrodka Koordynacji Oceniania w ramach 

którego zespoły egzaminatorów oceniać będą prace maturalne z języka angielskiego i geografii. 

Dodała, że odpłatność za cały okres najmu miałaby wynosić 1 097,56 zł netto (1 350,00 zł brutto). 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 

0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 82/530/2020 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem 

sal lekcyjnych w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli.  

Ad. 9. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu Uchwały 

Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmiany Uchwały Nr VII/54/2019 Rady Powiatu 

Stalowowolskiego z dnia 29 kwietnia 2019 r. w sprawie ustalenia planu sieci publicznych 

szkół ponadpodstawowych oraz szkół specjalnych prowadzonych przez Powiat 

Stalowowolski, z uwzględnieniem szkół ponadpodstawowych i specjalnych mających 

siedzibę na obszarze Powiatu Stalowowolskiego prowadzonych przez inne organy 

prowadzące od dnia 1 września 2019 r., po pozytywnym zaopiniowaniu przez 

Podkarpackiego Kuratora Oświaty.  

Inspektor ds. Oświaty Marta Lebioda poinformowała, że w dniu 21.05.2020 r. Zarząd Powiatu 

Stalowowolskiego przyjął projekt Uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmiany 

Uchwały Nr VII/54/2019 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 29 kwietnia 2019 r. w sprawie 

ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych oraz szkół specjalnych 

prowadzonych przez Powiat Stalowowolski, z uwzględnieniem szkół ponadpodstawowych 

i specjalnych mających siedzibę na obszarze Powiatu Stalowowolskiego prowadzonych przez 

inne organy prowadzące od dnia 1 września 2019 r., który przekazano do Podkarpackiego 

Kuratora Oświaty, przez którego został pozytywnie zaopiniowany. Następnie Pani Marta Lebioda 

oznajmiła, że w związku z powyższym Wydział E zwraca się z prośbą do Zarządu Powiatu 

Stalowowolskiego  o przyjęcie projektu Uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

przyjęcia projektu Uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmiany Uchwały 

Nr VII/54/2019 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 29 kwietnia 2019 r. w sprawie ustalenia 

planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych oraz szkół specjalnych prowadzonych przez 

Powiat Stalowowolski, z uwzględnieniem szkół ponadpodstawowych i specjalnych mających 

siedzibę na obszarze Powiatu Stalowowolskiego prowadzonych przez inne organy prowadzące 



od dnia 1 września 2019 r., po pozytywnym zaopiniowaniu przez Podkarpackiego Kuratora 

Oświaty. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy uczestnicy posiedzenia chcieliby zadać jakieś 

pytania? Żadnych pytań nie zgłoszono. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za 

– 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 82/531/2020 w sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmiany Uchwały Nr VII/54/2019 Rady Powiatu 

Stalowowolskiego z dnia 29 kwietnia 2019 r. w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

ponadpodstawowych oraz szkół specjalnych prowadzonych przez Powiat Stalowowolski, 

z uwzględnieniem szkół ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę na obszarze Powiatu 

Stalowowolskiego prowadzonych przez inne organy prowadzące od dnia 1 września 2019 r., po 

pozytywnym zaopiniowaniu przez Podkarpackiego Kuratora Oświaty.  

Ad. 10. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyznania pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na 

dofinansowanie kosztów inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem i 

unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest.  

Starosta Janusz Zarzeczny przedstawił projekt Uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w 

sprawie przyznania pomocy finansowej w formie dotacji celowej z budżetu Powiatu 

Stalowowolskiego na dofinansowanie kosztów inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem 

i unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest. Następnie Pan Starosta zarządził 

głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 82/532/2020 w sprawie przyznania pomocy finansowej w 

formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na dofinansowanie kosztów inwestycji 

związanych z demontażem, usuwaniem i unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest.  

Ad. 11. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyznania pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na 

dofinansowanie kosztów inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem i 

unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest.  

Starosta Janusz Zarzeczny przedstawił projekt Uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w 

sprawie przyznania pomocy finansowej w formie dotacji celowej z budżetu Powiatu 

Stalowowolskiego na dofinansowanie kosztów inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem 

i unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest. Następnie Pan Starosta zarządził 

głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.                                                                                    

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 82/533/2020 w sprawie przyznania pomocy finansowej w 



formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na dofinansowanie kosztów inwestycji 

związanych z demontażem, usuwaniem i unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest.  

Ad. 12. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyznania pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na 

dofinansowanie kosztów inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem i 

unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest.  

Starosta Janusz Zarzeczny przedstawił projekt Uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w 

sprawie przyznania pomocy finansowej w formie dotacji celowej z budżetu Powiatu 

Stalowowolskiego na dofinansowanie kosztów inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem 

i unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest. Następnie Pan Starosta zarządził 

głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 82/534/2020 w sprawie przyznania pomocy finansowej w 

formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na dofinansowanie kosztów inwestycji 

związanych z demontażem, usuwaniem i unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest.  

Ad. 13. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie powiatu 

stalowowolskiego na 2020 rok.  

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła projekt Uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego 

w sprawie zmian w budżecie powiatu stalowowolskiego na 2020 rok. Starosta Janusz Zarzeczny 

zarządził głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 82/535/2020 w sprawie zmian w budżecie powiatu 

stalowowolskiego na 2020 rok.  

Ad. 14. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu uchwały 

Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie powiatu stalowowolskiego 

na 2020 rok.  

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła projekt Uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w 

sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2020 rok. Następnie Pani Skarbnik 

omówiła załącznik pn. „Zestawienie planowanych kwot dotacji udzielanych z budżetu Powiatu 

Stalowowolskiego  w  2020 roku” do projektu tejże uchwały.  Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, 

czy uczestnicy posiedzenia mają pytania do przedstawionego projektu uchwały oraz załącznika 

do tego projektu uchwały? Żadne pytania nie zostały zgłoszone. Starosta Janusz Zarzeczny 

zarządził głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 82/536/2020 w sprawie przyjęcia projektu  uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2020 rok.  

 



Ad. 15. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu uchwały 

Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Powiatu Stalowowolskiego na lata 2020 – 2033.  

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła projekt Uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w 

sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2020 – 

2033. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących 

się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 82/537/2020 w sprawie przyjęcia projektu  uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Stalowowolskiego na lata 2020 – 2033.  

Ad. 16. Wniosek Zarządu PKS w Stalowej Woli S. A. o poręczenie wymagane jako 

zabezpieczenie spłaty przedłużanego kredytu obrotowego na rachunku bieżącym w 

wysokości 500 tys. zł, który Spółka zamierza przedłużyć na okres 1 roku (tj. od dnia 

01.09.2020 r. do dnia 30.09.2021 r.).  

Starosta Janusz Zarzeczny zwrócił się do Prezesa PKS w Stalowej Woli S.A. Tadeusz Bąka z 

pytaniem, czy poręczenie wymagane jako zabezpieczenie spłaty przedłużanego kredytu 

obrotowego na rachunku bieżącym w wysokości 500 tys. zł, który PKS w Stalowej Woli S.A. 

zamierza przedłużyć na okres 1 roku (tj. od dnia 01.09.2020 r. do dnia 30.09.2021 r.) jest 

konieczne? Pan Starosta dodał, że PKS w Stalowej Woli S. A. otrzymał znacznej wysokości środki 

finansowe w ramach pożyczki. Prezes PKS w Stalowej Woli S. A. Tadeusz Bąk odpowiedział, że 

pożyczka, o której mówił Pan Starosta została udzielona w ramach Polskiego Funduszu Rozwoju, 

jednakże istnieją wątpliwości prawne dotyczące tej pożyczki i może zaistnieć konieczność 

szybkiego jej zwrócenia przez PKS w Stalowej Woli S. A.. Pan Prezes Tadeusz Bąk dodał, że istnieją 

bardzo duże wątpliwości prawne dotyczące zasadności omawianej pożyczki. Następnie oznajmił, 

że wspomniane wątpliwości prawne mogą zostać rozwiane a on sam, biorąc pod uwagę te 

wątpliwości obawia się zrezygnować z kredytu obrotowego na rachunku bieżącym w wysokości 

500 tys. zł, który PKS w Stalowej Woli S. A. zamierza przedłużyć na okres 1 roku (tj. od dnia 

01.09.2020 r. do dnia 30.09.2021 r.). Starosta Janusz Zarzeczny odpowiedział, że nie sądzi, iż 

zastrzeżenia dotyczące pożyczki udzielonej PKS w Stalowej Woli S. A. w ramach Polskiego 

Funduszu Rozwoju są poważne, gdyż sytuacja finansowa PKS w Stalowej Woli S. A. jest ogólnie 

znana a wniosek o pożyczkę dla PKS w Stalowej Woli S. A., która została udzielona w ramach 

Polskiego Funduszu Rozwoju został sporządzony zgodnie z prawdą. Prezes PKS w Stalowej Woli 

S. A. Tadeusz Bąk odpowiedział, że we wniosku o pożyczkę muszą zostać podpisane oświadczenia, 

w których zarządzane przezeń przedsiębiorstwo powołuje się na rozporządzenia Unii 

Europejskiej, które określają PKS w Stalowej Woli S. A. jako duże przedsiębiorstwo. Później Pan 

Prezes Tadeusz Bąk poinformował, że może zaistnieć konieczność przeznaczenia przychodów 



zarządzanego przezeń przedsiębiorstwa na wynagrodzenia dla pracowników. Skarbnik Powiatu 

Elżbieta Kulpa zapytała, jakie są warunki udzielenia pożyczki? Prezes PKS w Stalowej Woli S. A. 

Tadeusz Bąk odpowiedział, że jest to subwencja, która będzie spłacana po upływie 12 miesięcy 

przez 24 miesiące. Dodał, że jeżeli zarządzane przezeń przedsiębiorstwo spełniłoby pewne 

kryteria związane z zatrudnieniem, mogłoby wnioskować o umorzenie wspomnianej wcześniej 

subwencji w granicach 75 procent. Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa zapytała, czy źródłem 

finansowania tej pożyczki są środki finansowe Unii Europejskiej? Radny Andrzej Gargaś 

odpowiedział, że nie. Dodał, że Unia Europejska jedynie zezwoliła na pomoc publiczną i dopiero 

pracuje nad swoimi pieniędzmi w ramach budżetu i unijnego odpowiednika „Tarczy 

Antykryzysowej”.  Pani Skarbnik zapytała, czy pożyczka będzie w późniejszym okresie 

zrefundowana ze środków finansowych Unii Europejskiej, czy już zawsze ze środków krajowych? 

Później wyjaśniła, że zadała to pytanie ponieważ w sytuacji, w której pożyczka byłaby w 

późniejszym okresie zrefundowana ze środków finansowych Unii Europejskiej, a te pieniądze 

zostałyby wykorzystane mimo, że okazałoby się, że nie są należne Unia Europejska mogłaby 

nałożyć na PKS w Stalowej Woli S. A. kary. Wicestarosta Mariusz Sołtys stwierdził, że biorąc pod 

uwagę obowiązujące przepisy Powiat Stalowowolski nie powinien składać wniosku o pożyczkę, a 

jeśli wniosek zostałby już złożony pożyczka nie powinna zostać udzielona. Prezes PKS w Stalowej 

Woli S. A. Tadeusz Bąk poinformował, iż prawnicy podnoszą wątpliwość wynikającą z faktu, że w 

obrocie prawnym w Polsce nie funkcjonuje definicja pojęcia „organ publiczny”, a w 

rozporządzeniu dotyczącym udzielania pożyczek pojawia się właśnie to pojęcie. Dodał, że 

pracownicy PKS w Stalowej Woli S. A. przed złożeniem wniosku o pożyczkę skierowali do 

Polskiego Funduszu Rozwoju  pytanie o definicję pojęcia „organ publiczny”, lecz nie uzyskali 

odpowiedzi. Następnie Pan Prezes Tadeusz Bąk stwierdził, że kwota w wysokości pół miliona 

złotych musi znaleźć się w zabezpieczeniu pożyczki udzielonej w ramach Polskiego Funduszu 

Rozwoju, gdyż sytuacja dotycząca pożyczki jest niepewna. Wicestarosta Mariusz Sołtys zapytał 

Prezesa PKS w Stalowej Woli S. A. Tadeusza Bąka, czy zarządzane przezeń przedsiębiorstwo 

korzysta z udzielonej w ramach Polskiego Funduszu Rozwoju pożyczki? Pan Prezes Tadeusz Bąk 

odpowiedział, że kwota pożyczki wynosi 1 470 000 złotych oraz, że z niej korzysta, jednakże w 

bardzo ostrożny sposób. Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa zapytała Prezesa PKS w Stalowej Woli 

Tadeusza Bąka, czy w okresie korzystania z pożyczki nie przedkłada on żadnej informacji o jej 

wykorzystaniu? Pan Prezes Tadeusz Bąk odpowiedział, że nie. Wicestarosta Mariusz Sołtys 

zapytał, na jakich zasadach następuje spłata pożyczki? Pan Prezes Tadeusz Bąk odpowiedział, że 

po 12 miesiącach spłacane są 24 raty w okresie 24 miesięcy. Dodał, że konieczne jest utrzymanie 

zatrudnienia w zarządzanym przezeń przedsiębiorstwie, aby mieć prawo do umorzenia pożyczki 

w granicach 75 procent. Następnie poinformował, że sytuację komplikują ciągłe zmiany 

dokonywane w regulaminie dotyczącym udzielania pożyczek. Dodał, że umowa na podstawie 



której PKS w Stalowej Woli S. A. udzielona została pożyczka ma w treści zapis o tym, że 

pożyczkobiorca musi znać zmiany w regulaminie. Nadmienił również, że zmiany we 

wspomnianym regulaminie są coraz bardziej niekorzystne dla zarządzanego przezeń 

przedsiębiorstwa. Wicestarosta Mariusz Sołtys zapytał, czy przychylenie się do wniosku przez 

Zarząd Powiatu Stalowowolskiego będzie wiązało się z koniecznością złożenia nowego wniosku 

o udzielenie kredytu? Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa odpowiedziała, że konieczne będzie 

sporządzenie aneksu do istniejącej już umowy. Starosta Janusz Zarzeczny zaproponował, aby 

Zarząd Powiatu Stalowowolskiego przychylił się do Wniosku Zarządu PKS w Stalowej Woli S. A. o 

poręczenie wymagane jako zabezpieczenie spłaty przedłużanego kredytu obrotowego na 

rachunku bieżącym w wysokości 500 tys. zł, który Spółka zamierza przedłużyć na okres 1 roku 

(tj. od dnia 01.09.2020 r. do dnia 30.09.2021 r.), lecz wstrzymał się z podjęciem stosownych 

czynności.  

Zarząd Powiatu przychylił się do Wniosku Zarządu PKS w Stalowej Woli S. A. o poręczenie wymagane 

jako zabezpieczenie spłaty przedłużanego kredytu obrotowego na rachunku bieżącym w wysokości 

500 tys. zł, który Spółka zamierza przedłużyć na okres 1 roku (tj. od dnia 01.09.2020 r. do dnia 

30.09.2021 r.).  

Ad. 17, 18. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie upoważnienia 

Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli do reprezentowania Zarządu 

Powiatu Stalowowolskiego w zakresie wystąpienia do Ministerstwa Cyfryzacji z wnioskiem 

dotyczącym zwolnienia zarządcy drogi z obowiązku budowy kanału technologicznego w 

ramach przebudowy drogi powiatowej nr 1033R Bojanów-Spie w m. Bojanów oraz 

Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie upoważnienia Dyrektora Zarządu 

Dróg Powiatowych w Stalowej Woli do reprezentowania Zarządu Powiatu 

Stalowowolskiego w zakresie wystąpienia do Ministerstwa Cyfryzacji z wnioskiem 

dotyczącym zwolnienia zarządcy drogi z obowiązku budowy kanału technologicznego w 

ramach przebudowy drogi powiatowej nr 1022R Spokojna-Jastkowice w zakresie budowy 

chodnika w m. Krzaki.  

Starosta Janusz Zarzeczny wyjaśnił, że podjęcie Uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w 

sprawie upoważnienia Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli do 

reprezentowania Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w zakresie wystąpienia do Ministerstwa 

Cyfryzacji z wnioskiem dotyczącym zwolnienia zarządcy drogi z obowiązku budowy kanału 

technologicznego w ramach przebudowy drogi powiatowej nr 1033R Bojanów-Spie w m. Bojanów 

oraz Uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie upoważnienia Dyrektora Zarządu 

Dróg Powiatowych w Stalowej Woli do reprezentowania Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w 

zakresie wystąpienia do Ministerstwa Cyfryzacji z wnioskiem dotyczącym zwolnienia zarządcy 



drogi z obowiązku budowy kanału technologicznego w ramach przebudowy drogi powiatowej nr 

1022R Spokojna-Jastkowice w zakresie budowy chodnika w m. Krzaki ma na celu upoważnienie 

przez Zarząd Powiatu Stalowowolskiego Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli 

do reprezentowania Zarządu Powiatu w zakresie wystąpienia do Ministra Cyfryzacji z wnioskiem 

dotyczącym zwolnienia zarządcy drogi z obowiązku budowy kanału technologicznego. Dodał, że 

upoważnienie przez Zarząd Powiatu Stalowowolskiego Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w 

Stalowej Woli do reprezentowania Zarządu Powiatu w zakresie wystąpienia do Ministra 

Cyfryzacji z wnioskiem dotyczącym zwolnienia zarządcy drogi z obowiązku budowy kanału 

technologicznego dotyczy dwóch inwestycji: przebudowy drogi powiatowej nr 1033R Bojanów-

Spie w m. Bojanów oraz przebudowy drogi powiatowej nr 1022R Spokojna-Jastkowice w zakresie 

budowy chodnika w m. Krzaki. Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach wyjaśniła, że Dyrektor 

Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli złożył dwa wnioski do Ministerstwa Cyfryzacji o 

wyrażenie zgody na zwolnienie z obowiązku budowy kanału technologicznego, ponieważ odcinki, 

na których miałby on zostać zbudowany są nieznacznej długości, a koszty budowy kanału 

technologicznego są bardzo wysokie. Pani Naczelnik dodała, że koszty budowy kanału 

technologicznego w ramach przebudowy drogi powiatowej nr 1033R Bojanów-Spie w m. Bojanów 

wyniosłyby 80 tys. złotych, a koszty budowy kanału technologicznego w ramach przebudowy 

drogi powiatowej nr 1022R Spokojna-Jastkowice w zakresie budowy chodnika w m. Krzaki 

wyniosłyby 40 tys. złotych. Następnie Pani Naczelnik poinformowała, że Ministerstwo Cyfryzacji 

może zwolnić Powiat Stalowowolski z obowiązku budowy kanału technologicznego, tym bardziej, 

że zarówno  na odcinku drogi powiatowej nr 1033R Bojanów-Spie w m. Bojanów, jak i na odcinku 

drogi powiatowej nr 1022R Spokojna-Jastkowice w zakresie budowy chodnika w m. Krzaki 

planowana jest budowa kanału technologicznego przez operatora sieci światłowodowej. Dodała, 

że w dniu 18 czerwca 2020 r. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli Piotr 

Śliwiński otrzymał informację, że jeżeli w ciągu 7 dni nie przedstawi Ministerstwu Cyfryzacji 

pełnomocnictw Zarządu Powiatu Stalowowolskiego wnioski o wyrażenie zgody na zwolnienie z 

obowiązku budowy kanału technologicznego zostaną oddalone. Pani Naczelnik oznajmiła 

również, że Wydziałowi IMP oraz Zarządowi Dróg Powiatowych w Stalowej Woli bardzo zależy 

na tym, aby nie budować kanałów technologicznych a Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w 

Stalowej Woli Piotr Śliwiński przekazał do Ministerstwa Cyfryzacji uchwałę z 2007 roku 

upoważniającą Zarząd Dróg Powiatowych w Stalowej Woli do prowadzenia działań na odcinku 

drogi powiatowej nr 1033R Bojanów-Spie w m. Bojanów i odcinku drogi powiatowej nr 1022R 

Spokojna-Jastkowice w zakresie budowy chodnika w m. Krzaki, jednakże uchwała ta nie była w 

odpowiedni sposób zatytułowana, w związku z czym Zarząd Powiatu Stalowowolskiego musi 

podjąć zarówno uchwałę dotyczącą  upoważnienia Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych 

w Stalowej Woli do reprezentowania Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w zakresie wystąpienia 



do Ministerstwa Cyfryzacji z wnioskiem dotyczącym zwolnienia zarządcy drogi z obowiązku 

budowy kanału technologicznego w ramach przebudowy drogi powiatowej nr 1033R Bojanów-

Spie w m. Bojanów jak i uchwałę dotyczącą upoważnienia Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych 

w Stalowej Woli do reprezentowania Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w zakresie wystąpienia 

do Ministerstwa Cyfryzacji z wnioskiem dotyczącym zwolnienia zarządcy drogi z obowiązku 

budowy kanału technologicznego w ramach przebudowy drogi powiatowej nr 1022R Spokojna-

Jastkowice w zakresie budowy chodnika w m. Krzaki. Starosta Janusz Zarzeczny poinformował, 

że odbył rozmowę z Sekretarzem Stanu w Ministerstwie Infrastruktury Rafałem Weberem 

podczas której poprosił go o interwencję w Ministerstwie Cyfryzacji. Dodał, że Sekretarz Stanu w 

Ministerstwie Infrastruktury Rafał Weber podjął odpowiednie działania. Radny Andrzej Gargaś 

zapytał, czy zwolnienie zarządcy drogi z obowiązku budowy kanału technologicznego w ramach 

przebudowy drogi powiatowej nr 1033R Bojanów-Spie w m. Bojanów oraz w ramach przebudowy 

drogi powiatowej nr 1022R Spokojna-Jastkowice w zakresie budowy chodnika w m. Krzaki nie 

wstrzyma informatyzacji gmin? Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach odpowiedziała, że 

najprawdopodobniej nie, ponieważ jeden z kanałów technologicznych musiałby zostać 

wybudowany  w ramach chodnika o długości 500 metrów. Starosta Janusz Zarzeczny 

poinformował, że wyżej wspomniany chodnik został wytyczony przy lesie, w związku z czym w 

pobliżu chodnika nie pojawią się żadne działki, zasiedlenia itp., więc budowa kanału 

technologicznego w ramach chodnika jest pozbawiona sensu. Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach 

poinformowała, że do Starostwa Powiatowego w Stalowej Woli wpłynęły pisma od Gminy 

Bojanów i Gminy Pysznica z informacją, że firma NTM Info w związku ze znacznym rozwojem 

firmy w najbliższym czasie planuje budowę linii światłowodowej napowietrznej na własnej 

podbudowie słupowej przy drodze Bojanów-Spie. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie 

nad podjęciem Uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie upoważnienia Dyrektora 

Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli do reprezentowania Zarządu Powiatu 

Stalowowolskiego w zakresie wystąpienia do Ministerstwa Cyfryzacji z wnioskiem dotyczącym 

zwolnienia zarządcy drogi z obowiązku budowy kanału technologicznego w ramach przebudowy 

drogi powiatowej nr 1033R Bojanów-Spie w m. Bojanów oraz Uchwały Zarządu Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie upoważnienia Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej 

Woli do reprezentowania Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w zakresie wystąpienia do 

Ministerstwa Cyfryzacji z wnioskiem dotyczącym zwolnienia zarządcy drogi z obowiązku budowy 

kanału technologicznego w ramach przebudowy drogi powiatowej nr 1022R Spokojna-Jastkowice 

w zakresie budowy chodnika w m. Krzaki. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 82/538/2020 w sprawie upoważnienia Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Stalowej Woli do reprezentowania Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w zakresie 

wystąpienia do Ministerstwa Cyfryzacji z wnioskiem dotyczącym zwolnienia zarządcy drogi z 



obowiązku budowy kanału technologicznego w ramach przebudowy drogi powiatowej nr 1033R 

Bojanów-Spie w m. Bojanów oraz Uchwałę Nr 82/539/2020 w sprawie upoważnienia Dyrektora 

Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli do reprezentowania Zarządu Powiatu 

Stalowowolskiego w zakresie wystąpienia do Ministerstwa Cyfryzacji z wnioskiem dotyczącym 

zwolnienia zarządcy drogi z obowiązku budowy kanału technologicznego w ramach przebudowy 

drogi powiatowej nr 1022R Spokojna-Jastkowice w zakresie budowy chodnika w m. Krzaki.  

Ad. 19. Wniosek Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli o środki finansowe na 

zakup doposażenia stanowisk egzaminacyjnych.  

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła Wniosek Dyrektora Centrum Edukacji Zawodowej w 

Stalowej Woli Pana mgr. inż. Piotra Żyjewskiego o środki finansowe na zakup doposażenia 

stanowisk egzaminacyjnych. Następnie poinformowała, że wniosek ten jest podyktowany 

wymogami Okręgowej Komisji Egzaminacyjnej w Krakowie dotyczącymi przeprowadzania 

zewnętrznych egzaminów kwalifikacyjnych do zawodu Montaż i eksploatacja systemów 

komputerowych, urządzeń peryferyjnych i sieci. Dodała, że zwróciła się z prośbą o zaopiniowanie 

wniosku do jednego z informatyków z Wydziału IMP oraz Naczelnik Wydziału E Bożeny Karlik. 

Następnie Pani Skarbnik poinformowała, że według sporządzonej przez jednego z informatyków 

z Wydziału IMP oraz Naczelnik Wydziału E Bożeny Karlik opinii zakup wymienionego we wniosku 

sprzętu jest uzasadniony dla przeprowadzenia egzaminu z kwalifikacji w zawodzie EE.08 – 

Montaż i eksploatacja systemów komputerowych, urządzeń peryferyjnych i sieci, jednakże cena 

tego sprzętu jest mocno wygórowana. Ponadto Pani Skarbnik poinformowała, że odbyła rozmowę 

z Główną Księgową Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli, która poinformowała Panią 

Skarbnik, że w związku z rozpoczęciem przeprowadzania egzaminów od 29 czerwca 2020 roku, 

pracownicy Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli dokonali zakupu drobnych 

materiałów jednorazowego użytku, które zużywają się podczas przeprowadzania egzaminu. 

Starosta Janusz Zarzeczny wyraził opinię, że Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli miało 

możliwość dokonania zakupu sprzętu niezbędnego do przeprowadzenia egzaminu z kwalifikacji 

w zawodzie EE.08 – Montaż i eksploatacja systemów komputerowych, urządzeń peryferyjnych i 

sieci w ramach programu „Powiat Stalowowolski stawia na zawodowców”. Skarbnik Powiatu 

Elżbieta Kulpa przytoczyła fragment omawianego wniosku mówiący o tym, że sprzęt 

komputerowy i pomoce dydaktyczne zakupione w ramach projektów w dużej mierze się zużyły i 

są przestarzałe, a parametry komputerów przeznaczonych do egzaminów są za słabe, aby 

instalować na nich wymagane przez OKE oprogramowanie. Starosta Janusz Zarzeczny wyraził 

opinię, że większość komputerów znajdujących się w Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej 

Woli jest za słaba, aby instalować na nich wymagane przez OKE oprogramowanie, lecz Dyrektor 

Centrum Edukacji Zawodowej miał możliwość dokonania zakupu odpowiednich komputerów już 



w 2019 roku, gdyż Starostwo Powiatowe w Stalowej Woli dokonywało wówczas zakupów 

komputerów w dużej ilości. Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa wyraziła opinię, że Dyrektor 

Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli mgr inż. Piotr Żyjewski oraz nauczyciel 

odpowiedzialny za zakup doposażenia stanowisk egzaminacyjnych przedstawili Zarządowi 

Powiatu Stalowowolskiego sytuację związaną z zakupem doposażenia stanowisk 

egzaminacyjnych. Starosta Janusz Zarzeczny zaproponował aby Dyrektor Centrum Edukacji 

Zawodowej w Stalowej Woli mgr inż. Piotr Żyjewski wraz z nauczycielem odpowiedzialnym za 

zakup doposażenia stanowisk egzaminacyjnych zostali zaproszeni na kolejne posiedzenie 

Zarządu Powiatu Stalowowolskiego. Pani Skarbnik zadała pytanie Staroście Januszowi 

Zarzecznemu, czy podjął działania w sprawie warsztatów szkolnych Centrum Edukacji 

Zawodowej przy ul. Hutniczej 17 w Stalowej Woli? Pan Starosta odpowiedział, że odbył rozmowę 

na ten temat z Prezydentem Miasta Stalowa Wola, który oznajmił, że jest zainteresowany 

przejęciem działki, na której znajduje się budynek, w którym znajdują się warsztaty szkolne 

Centrum Edukacji Zawodowej przy ul. Hutniczej 17 w Stalowej Woli oraz samego budynku. 

Następnie Pan Starosta wraz z Panią Skarbnik zaproponowali, aby wstrzymać się z podjęciem 

przez Zarząd Powiatu Stalowowolskiego decyzji w sprawie zwiększenia środków w budżecie 

Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli o kwotę 51 750,00 złotych na sfinansowanie 

zakupu doposażenia stanowisk egzaminacyjnych do czasu odbycia przez Zarząd Powiatu 

Stalowowolskiego rozmowy z Dyrektorem Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli mgr 

inż. Piotrem Żyjewskim w tej sprawie.  

Zarząd Powiatu zapoznał się z Wnioskiem Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli o środki 

finansowe na zakup doposażenia stanowisk egzaminacyjnych, jednakże wstrzymał się z podjęciem 

decyzji o zwiększeniu środków w budżecie Centrum Edukacji Zawodowej o kwotę 51 750,00 zł 

przeznaczoną na sfinansowanie zakupu wymienionego we wniosku sprzętu do czasu następnego 

posiedzenia.  

Ad. 20. Wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu o wprowadzenie do porządku obrad 

XVII Sesji Rady Powiatu planowanej na dzień 25 czerwca 2020 roku punktów: 

1. Projekt Uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie 

powiatu stalowowolskiego na 2020 rok.  

2. Projekt Uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2020 – 2033.  

Starosta Janusz Zarzeczny przedstawił Wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu o 

wprowadzenie do porządku obrad XVII Sesji Rady Powiatu planowanej na dzień 25 czerwca 2020 

roku punktów:  



1. Projekt Uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie powiatu 

stalowowolskiego na 2020 rok. 

2. Projekt Uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2020 – 2033. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził 

głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu przyjął Wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu o wprowadzenie do porządku 

obrad XVII Sesji Rady Powiatu planowanej na dzień 25 czerwca 2020 roku punktów:  

1. Projekt Uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie powiatu 

stalowowolskiego na 2020 rok. 

2. Projekt Uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2020 – 2033.  

Ad. 21. Przyjęcie protokołu 81/2020 z dnia 04 czerwca 2020 roku.  

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi do 

przedstawionego protokołu. Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. Głosy: za 

– 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Protokół został przyjęty.  

Ad. 22. Wolne wnioski.  

Żadne wnioski nie zostały zgłoszone.  

Ad. 23. Zamknięcie posiedzenia.  

Starosta Janusz Zarzeczny zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu.  

 

Protokołował: 

Jędrzej Toman  

 Janusz Zarzeczny 

 Starosta Stalowowolski 

 (podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym)  


